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 שלום ושבוע טוב 

והשקט ישוב  םוואנחנו עדיין מחכים לנס ושהחטופים יחזרו אלינו בשל  החג רותחג החנוכה, הדלקנו כבר מחצית מנמו של  ו אנו בעיצ

 : בנושאים הבאיםלעסוק  המשכנולשרור באזורינו. השבוע 

במהלך  כלכלה לדיון ראשון לקראת הבאת חוק המים לקריאה שניה ושלישית.  הועדת  התכנסה  (  12/22)  ראשון שעבר ביום  –  חוק המים •

הורדת מחיר המים לחקלאות בטענות שונות )בעיקר להתנגדות חריפה    והביעומנכ"ל משרד האנרגיה  משרד האוצר  נציג  ,   דיון סוער 

הדיון,    בסיום(.  תקציב לפיתוח מפעלי מים והתנגדות להעלאת מחיר המים לבית ולתעשייה  למימון ההפחתה, היעדר תקציב  כתוצאה מ

לנסות   מהצדדים  ביקש  ביטן  דוד  ח"כ  הוועדה,  עד    ,להתקדםיו"ר  להסכמות  מאיתנו    .3.1.2025- לולהגיע  ביקש  הוא  בנוסף, 

נוספת     מחיר לנעדרי חלופה. פגישההאופן חישוב ניירות שונים בהם ניתן לראות את חישוב מחיר השפד"ן ואת להכין לו )החקלאים( 

שני    , למחר נקבעה   ישתתפו  30/12יום  האנרגיה,   ובה  )משרד  ונציגי משרד  החקלאות,    משרד    רשות המים,   כלל הנציגים  האוצר 

בנוגע לתעריפי המים השונים, ולהגיע להסכמות    , לנסות להתקדםוביטחון המזון,    והחקלאות    עם מנכ"לי משרד האנרגיההחקלאים(  

.  תכנית השקעות רב שנתית והקמת קרן לתמיכה בגידולים שלא יכולים להשתמש במי קולחים  הגדרת אזורים נעדרי חלופה בחוק, ב

 .  ולקראת אישורו בקריאה שניה ושלישית   לקראת המשך הדיונים  , מהחוקחלק  יהפכו להיות   אלה  בנושאים    )במידה ויהיו(  הסכמותכל ה

 שר   מחר.  פגישת הכנה לקראת  עם שר החקלאות ובטחון המזון ח"כ אבי דיכטר ומנכ"ל המשרד אורן לביא     ביום חמישי התקיים דיון

  כמובן  ובתוכם  היצור  גורמי   עלות  להפחתתוביטחון המזון      החקלאות  משרד  מדיניות  את  להוביל  ממשיך  וביטחון המזון   החקלאות

אנו נמשיך ונעדכן בנושא. בשבוע הקרוב לא  .  המטרה  להשגת   שניתן   ככל   יסייעו  החקלאים  כמשרתי  ,החקלאיים  נים ו הארג ו  המים 

 שכן מירב העבודה בכנסת בשבוע זה היא בנושא תקציב המדינה.   , צפויים ישיבות של הוועדה

 

נציגי נוספת עם אנשי מס רכוש. בדיונים השתתפו גם  ( התקיימה ישיבה  12/22)  שעבר   ביום ראשון  –  פיצויי מלחמת "חרבות ברזל" •

)סמנכ"ל השקעות במשרד   מזכיר ארגון מגדלי ההדרים וצביקה כהן , דניאל קלוסקימנכ"ל ארגון מגדלי הפירות,  , סןירון בלח :המגדלים

 חדשה לעבור לשיטה    צעהדיונים עסקו בהמרבית ה.  לארגוני המגדליםשמונה להיות יועץ    ,החקלאות שפרש מהמשרד לפני כשנה(

. אנו בוחנים היטב את ההצעה  הגענו אליהם להסכמהשטרם  , ישנם עוד נקודות רבותו מסיכום יםאנחנו עדיין רחוק . פיצוייםחישוב הל

בנושא הפיצויים    בדיוניםהתקדמות    חלהכדי לוודא שאכן לא פספסנו דבר.  בנוסף, בישיבה    , ומבצעים סימולציות על פי דיווחי חקלאים

. גם בענפים אלה נדרשנו להשלים עוד נתונים כדי שתוכל להתקבל החלטה סופית בנושא הפיצויים. לענף הפטם, האבקה והמרעה

לקבל  ולהתחיל  להגיש  יוכלו  מתווים שהחקלאים  על  ולחתום  לענפים הללו  בשורות  אנשי  להיות  נוכל  תקווה שבישיבה הבאה  כולי 

  פיצויים. 

 
•  

מברזיל. במסגרת אותם    של בשר פטם  הייבואפתיחת  לא ירד מסדר היום ואנו ממשיכים במאמצים למנוע את  הנושא    -יבוא בשר פטם   •

בנושא ואנו    שלח לשר החקלאות מכתבמשלבים כוחות עם אנשי ארגון מגדלי העופות )מוטי אלקבץ(. השבוע מוטי  כמובן  מאמצים אנו  

 נמשיך לעקוב וללחוץ על כל גורם אפשרי למנוע את הנזק שעשוי להיגרם אם היבוא יפתח.   
 

 

 

 

https://drive.google.com/file/d/1VzEn7nSQCXVp06oyxVQw5W8r0MpaJVPj/view?usp=sharing
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הצעת חוק להסדרת  להקריא את  ח"כ דוד ביטן    , בהובלתו של יו"ר הוועדה בוועדת הכלכלה    סיימו(  12/23ביום שני )  –   חוק הדבש •

 על חוק שהוגש     , הצבעותה  יתקיימוובישיבה הבאה  ,  לקריאה שניה ושלישיתכהכנה  ",  2023-הצבה של כוורות וייצור דבש, התשפ"ג

מעשור  למעלה  יהיו  לפי ההצעה, סמכויות  .  לפני  דבש  וליצור  להאבקה  כוורות  להצבת  רשיונות  ומתן  משרד    במסמכותההסדרה 

  הסדרה   גםגם    תהיהשמובאת לאישור וועדת הכלכלה    , בהצעה  .ודבש  האבקהע"י המועצה ל  , היום  נהוג כיום  ויבוצעו כפי ש  תוהחקלא

אחרי שנים רבות של פעילות תחת   והמועצה,  (אותה  לסגור   כוונה  היה  המקורי  שבחוק  אחרי)  ודבש  להאבקה  המועצה  פעילות  של

.אנחנו מודים לכל אלה ששותפים "צ עם סמכויות שנובעות מחוק הדבש  חלבמעמד של    סטטוריתתקנות לשעת חירום תהיה מועצה  

 .משרד החקלאות ,מועצת האבקה והדבש וארגון מגדלי הדבורים  הלובי החקלאי בכנסת,   בתהליך האסטרטגי הארוך של אישור החוק, 

 

לתת  האיסור של ממשלת תיאלנד בעקבות  –  ישיבה מיוחדת של הוועדה לעובדים זרים יחד עם הוועדה לחיזוק ופיתוח הנגב והגליל  •

העלנו את הבעיה בישיבת הוועדה וביקשנו מנציגי  .  באזורים אלהבעובדים  מחסור חמור    קייםובעוטף  עובדים זרים בצפון  להיתרי עבודה  

רביבו הודיע שהוא מתכוון להיפגש עם אליהו  ח"כ    , היו"ר הוועד   הממשלה לפעול לפתרון הבעיה באמצעים הדפלומטיים הקיימים.

  אגרות,   עובדים עונתיים,   בהם:   ,שטרם נפתרובנוסף העלינו שוב את הבעיות    שגרירית תיאלנד בישראל ולנסות לפתור את הבעיה הזו.

העובדים משכר  מותרים  השקעה   , למגורים  ניכויים  בעידוד  נמוכות  ותמיכות  כ"א  חוסכות  טכנולוגיות  בפיתוח  נמוכה  השקעה 

החקלאים. ע"י  כ"א  חוסכות  החקלאות  בטכנולוגיות  משרד  המזון  נציגי  בישיבה רשו  , וביטחון  הודיעו  העבודה  ומשרד  האוכלוסין  ת 

שאמור   נוהל להקצאת עובדים זרים לקבלני עיבוד, יתפרסם  בימים הקרובים. שהקצאת העובדים הזרים לבתי אריזה תתפרסם בקרוב

בעניין הסכום המלצות הוועדה הבין משרדית    לפתור חלק מהבעיה של העובדים העונתיים וכן אמורות להתפרסם להערות הציבור, 

רביבו על הפעולות שנעשות במטרה להקטין את אליהו  ח"כ    , בנוסף דיווח יו"ר הוועדה  שמותר לניכוי משכר העובדים עבור מגורים.

 האגרות. 

 

מנכ"ל למועצת  פירסם משרד החקלאות שני קולות קוראים לגיוס    האחרונים  בימים  - מנכ"ל מועצת הדבש ומועצת אגוזי האדמה   •

אנחנו ממליצים לחקלאים שרואים את עצמם מתאימים למשרות אלה להגיש את     -  ומנכ"ל למועצת אגוזי אדמה  והדבש   ההאבקה

 מועמדותם . 

וחזרתם הביתה בשלום של כלל    100כולנו מתפללים ומקווים לשובם של כל   והמפונים    החייליםהחטופים, בריאים ושלמים 

 מהדרום ומהצפון ושמדינתנו האהובה תדע בשורות טובות וימים שקטים .   

 דורמן    אורי                                                                                                                                       

 מזכ"ל התאחדות חקלאי ישראל                                                                               

 

 התאחדות חקלאי ישראל  יו"ר -עמית יפרח  :העתק
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